## **BEA MPF Investment Seminar**

東亞強積金投資講座

## Global Economic Outlook and Latest MPF Regulatory Updates

環球經濟前瞻及最新強積金法例的修訂

## Reservation Form 報名表

Name of Participant

Presented by: Bank of East Asia (Trustees) Limited

主辦機構: 東亞銀行(信託)有限公司

Date and	8 <sup>th</sup> December, 2016 (Thursday)	2016年12月8日(星期四)
Time	7:00 p.m. – 8:30 p.m.	晚上7時至8時30分
日期和時間	(Registration and MPF consultation start at 6:15 p.m.)	(下午6時15分開始登記入座及進行強積金諮詢)
Venue 地點	7/F, BEA Tower, Millennium City 5,	香港九龍觀塘道 418 號創紀之城五期
	418 Kwun Tong Road, Kowloon, Hong Kong	東亞銀行中心7樓
	(Kwun Tong MTR Station, Exit A2)	(港鐵觀塘站 A2 出口)

(Please fill in BLOCK letters) 参加者姓名 (請用正楷填寫)	Mobile I 手提電記	Phone No. 舌號碼	Email Address 電郵地址
1.			
2.			
3.			
How did you learn about this seminar? 你如何得知是次講座?		□ Employer / (□ BEA MPF S□ Others 其他	e 東亞銀行網站 Colleague 僱主 / 同事 taff 東亞強積金職員

The information provided by participants will not be transferred to other parties and will be used solely by Bank of East Asia (Trustees) Limited ("BEA Trustees") for registration/confirmation for this seminar.

參加者所提供的資料將不會轉交其他各方,及只供東亞銀行(信託)有限公司(「東亞信託」)用作登記/確認參與本講座。

The participants shall be entitled to request to access or correct data, or to request information regarding privacy policies and practices and categories of data held by Bank of East Asia (Trustees) Limited, by writing to: Bank of East Asia (Trustees) Limited, The Individual Data Protection Officer, Bank of East Asia (Trustees) Limited, 32<sup>nd</sup> Floor, BEA Tower, Millennium City 5, 418 Kwun Tong Road, Kowloon, Hong Kong. In accordance with the terms of the Personal Data (Privacy) Ordinance, BEA Trustees has the right to charge a reasonable fee for the processing of any data access request.

参加者可以書面方式查閱或更正資料,或查閱有關東亞銀行(信託)有限公司的私隱政策及守則及所持有的資料種類。來函請至:香港九龍觀塘道 418 號創紀之城五期東亞銀行中心 32 樓,東亞銀行(信託)有限公司,東亞銀行(信託)有限公司個人資料保障主任。根據《個人資料(私隱)條例》的條款,東亞信託有權就處理任何查閱資料的要求收取合理費用。

If the Typhoon Warning Signal No. 8 or above or Black Rainstorm Warning is hoisted, the seminar will be cancelled without further notice.

如懸掛8號或以上颱風警告信號或發出黑色暴雨警告,本講座將會取消而不作另行通知。

Issuer: Bank of East Asia (Trustees) Limited

發行人:東亞銀行(信託)有限公司

Sponsor: The Bank of East Asia, Limited

保薦人:東亞銀行有限公司